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Portefeuillehouder J. Fit 

Afdeling Maatschappelijk Beleid 

 

Voorafgaand aan de meningvormende commissievergadering van 14 februari 2019 vond een 

rondetafelgesprek plaats bestuursleden van de Stichting Samenwerkende Zwembaden West-

Friesland. Naar aanleiding van dit gesprek heeft de commissie de volgende vragen aan het college: 

 

1.  Naar aanleiding van de infonota DOC-19-129769, waarin wordt gesteld: 

Het college gaat zich beraden over de wijze waarop de BTW-problematiek kan worden 

opgelost en mogelijk is hierbij een rol voor de raad weggelegd.  

Welke oplossingsrichting heeft het college daarbij voor ogen en wat gaat het college nu 

doen? 

antwoord  Inmiddels heeft het college over dit onderwerp een motie ontvangen (Motie Vreemd aan 

de orde van de dag - D.2 - Tegemoetkoming Sportvoorzieningen). In deze motie wordt 

het college opgedragen een extra bijdrage toe te kennen aan sportorganisaties 

(waaronder de zwembaden) met een btw-nadeel. Het college staat positief tegenover 

deze motie en is voornemens om de uitvoering van de motie als volgt ter hand te 

nemen: 

- op basis van de motie volgt een voorstel in de Lentenota om de subsidie(deel)plafonds 

Sport, Recreatie & Toerisme -> Zwembaden en Leefbaarheid -> Dorpshuizen te verhogen 

met in totaal € 60.000 ten behoeve van de compensatie van het btw-nadeel; 

- voor de jaren na 2019 zal het college een voorstel te doen bij de behandeling van het 

raadsvoorstel subsidieplafonds in de begrotingsraad; 

- het college informeert de betreffende sportorganisaties dat zij voor het jaar 2019 een 

aanvullende subsidieaanvraag kunnen indienen. 

  

 

 



 

 

2.  Gemeenten hebben de mogelijkheid om de BTW korting te compenseren op basis van de 

SPUK. Kan de gemeente de SPUK hiervoor inzetten? 

antwoord  De SPUK biedt naar alle waarschijnlijkheid geen oplossing voor de zwembaden, omdat 

de baden niet in gemeentelijk eigendom zijn. Het primaire doel van de SPUK is het 

bieden van compensatie voor btw-nadelen die gemeenten zelf oplopen sinds de 

invoering van het nieuwe Sportbesluit. 

 

 

3.  Vanwege de onzekerheid over mogelijke BTW tekorten stellen de verenigingen nu 

investeringen aan voorzieningen uit. 

Op welke termijn verwacht het college een oplossing te kunnen bieden? 

antwoord  Wij verwijzen kortheidshalve naar het antwoord op vraag 1.  

 

 


